

Datum: 2024-03-05 kl 18.00.

Plats: Teams-möte

Närvarande: \* Lars Palmkvist, Ordförande och  
(\* = beslutande) racingkoordinator  
\* Raymond Johansson, Sekreterare  
\* Roger Rooth, Rallykoordinator  
Kristoffer Elving, Adjungerad  
Pär Karlsson, Teknisk chef SBF  
Lars Jonsson, Sportgrenskoordinator SBF

Frånvarande:  
Fredrik Rosendal, Teknisk koordinator SBF

- 
- § 37 **Mötets öppnande**
  - § 38 **Godkännande av dagordning**
  - § 39 **Föregående Mötesprotokoll.**
  - § 40 **Pågående ärenden**
  - § 41 **Ekonomi**
  - § 42 **Planering Teknikerkurs**
  - § 43 **Tekniska kontroller RM Rally 2024**
  - § 44 **Övrigt**
  - § 45 **Nästa möte**
  - § 46 **Mötets avslutande**

**§ 37: Mötets öppnande.**

LP öppnade mötet och hälsade alla välkomna till årets första utskottsmöte samt hälsade vår nyrekryterade Adjungerade utskottsmedlem, Kristoffer Elving, välkommen.

**§ 38: Godkännande av dagordning.**

Föreslagen agenda godkändes med ändring i turordning och prioritering pga kallelse till annat möte 19:30

**§ 39: Föregående Mötesprotokoll.**

Godkänt och publicerat

**§ 40: Pågående ärenden**

-Nationell HCRP, inte klart.

**Beslut:** Punkten tas upp när färdigt förslag finns

**§ 41: Ekonomin**

-LJ informerade om att han gjort förändringar i vår budget för att ha samma totalnivå som den godkända budgeten

-RJ efterfrågar en kopia på hur budgeten ser ut efter justering

**Beslut:** LJ mailar den uppdaterade budgeten till alla i HU

**§ 42: Planering Teknikerkurs**

-Den föreslagna agendan nedbruten som ett körschema gicks igenom och förutom ett tillägg med en punkt om homologering så verkar allt varit omhändertaget

**Beslut:** RJ skickar ut körschemat till all deltagare på detta möte

**§ 43: Tekniska kontroller RM Rally 2024**

-HU har tidigare konstaterat att tekniska kontroller fungerar ganska bra inom Historisk Racing medan Historisk Rally behöver ett ordentligt lyft.

HU diskuterade 2 olika aktiviteter för att få upp nivån på både antalet kontroller och även innehåll och kvalitet på dessa kontroller

-Den ena aktiviteten är att skapa en skriftlig information om hur en HTP fungerar och skall hanteras samt hur den är till stor hjälp vid kontroller. Denna information skall skickas till samtliga distrikt för distribution till alla distriktstekniker samt som innehåll vid tekniska kurser.

-Den andra saken är att HU ställer krav på tekniska kontrollanter vid våra RM tävlingar att genomföra kontroller enligt ett före tävlingen beslutat innehåll på minst 3 bilar i olika klasser.

-RJ visade en lista på relevanta kontrollpunkter som HU beslutar ett urval från och kommunicerar till respektive teknisk kontrollant inför de 4 RM-tävlingarna

**Beslut:** Både framtagande av en distriktsinformation och kontrollkrav på RM beslutades.

**§ 44: Övrigt.**

-RJ tog upp ett förslag på att inom det beslutade formatet göra lite innehållsförändringar på HU:s hemsida. KE skall i dialog med RJ se vad som är genomförbart och om han kan göra ändringarna själv på hemsidan

**Beslut:** RJ och KE tar fram ett förslag på uppdaterad hemsida

**§ 45: Nästa möte**

---

**Möteskalender för HU**

Tisdag 2 april	18:00-18:50 (Kort möte pga. konflikt med SBF Utvecklingsdialog)
Tisdag 7 maj	18:00-20:00
Tisdag 4 juni	18:00-20:00

**§ 46: Mötets avslutande.**

LP tackade för förtroendet och förklarade mötet avslutat.

---

**Protokoll upprättat av:**

*Raymond Johansson*  
Raymond Johansson

**Protokoll justerat av:**



Lars Palmkvist

Lars Palmkvist